
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 19 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. liepos 31 d. Nr. T2-9

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-07-25 10.00 – 12.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Posėdžio pradžioje posėdžio pirmininkas pasveikino tarybos narį Rimą Vaičikauską 

praėjusio jubiliejaus proga. 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Tadas Sadauskis.

Posėdyje dalyvavo 9 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Akvilė

Gargasaitė, Erika Gargasė, Egidijus Gečas (pirmininkas).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl didžiausio leistino Šilalės rajono savivaldybės mero politinio (asmeninio)

pasitikėjimo valstybės tarnautojų pareigybių skaičiaus patvirtinimo. 

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė.

2. Dėl pavedimo derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir dokumentacijos

planus. 

Pranešėja Geda Kačinauskienė.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Geda Kačinauskienė.

4. Dėl Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Vilija Vainorienė.

5. Dėl Šilalės švietimo pagalbos tarnybos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Vilija Vainorienė.

6. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo parapijos projektui

„Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo bažnyčios aktualizavimas jį pritaikant kultūrinėms ir / ar

socialinėms reikmėms“.

Pranešėja Vilija Vainorienė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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7. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką projektui „Švietimo pagalbos ir koordinuotai

teikiamų paslaugų užtikrinimas“. 

Pranešėja Silva Paulikienė.

8. Dėl leidimo teikti projekto įgyvendinimo planą „Apsaugoto būsto paslaugų plėtra

Šilalės rajono savivaldybėje“. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

9. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 8760/0006:51, dalies,

esančios Šilalės mieste, Parko g. 2, nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl pritarimo projektui „Viešojo transporto paslaugų prieinamumo didinimas

Tauragės regione“.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-

245 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių ir gatvių sąrašo patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

12. Dėl Budinčio ir nuolatinio globotojo, globėjo (rūpintojo) ir globos centro veiklos

organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB ,,Šilalės

autobusų parkas“ įstatinio kapitalo didinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

14. Dėl nekilnojamojo turto pirkimo savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

15. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. 

Pranešėja Reimunda Kibeleinė.

16. Dėl tiesiogiai stebimo trumpo gydymo kurso paslaugų teikimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Paršežerio ežero maudyklos sveikatos saugos

reikalavimų užtikrinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-

123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos rėmimo specialiosios programos įgyvendinimo ir

kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog yra siūlomi darbotvarkės pakeitimai, 16, 17 ir 18

darbotvarkės klausimus perkelti į 1, 2 ir 3 bei atitinkamai pakeisti kitų klausimų numeraciją.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 24.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.
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1. SVARSTYTA. Tiesiogiai stebimo trumpo gydymo kurso paslaugų teikimas.

Tarybos narė Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

viešų ir privačių interesų, nes dirba toje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė tikslinosi, kokia situacija su privačiomis įstaigomis, kurios turės stebėti

tuberkulioze sergančius asmenis, kaip užtikrinsime stebėjimą privačiose įstaigose.

I. Butvidienė atsakė, kad privačių įstaigų pacientai gaudavo ir gaus tas pačias paslaugas

DOTS kabinete, o su šiuo tarybos sprendimu dar kartą užtvirtiname ir įrašome, kad visos Šilalės

rajone esančios pirminės sveikatos priežiūros įstaigos, kurioms teisės aktų nustatyta tvarka yra

priskirti ir prie jų prisirašę pacientai gali gauti šias paslaugas DOTS kabinete. Tai apima visas ir

viešąsias ir privačiąsias įstaigas. Pranešėja informavo, kad šiuo metu yra 2 pacientai, 1 lankosi

DOTS kabinete ir kitas gauna laikinąsias paslaugas.

R. Vaitiekus klausė, 2023 m. 1 Šilalės rajono savivaldybės asmuo nutraukė gydymą, gal

žinoma dėl kokių priežasčių nutraukė.

I. Butvidienė paaiškino, kad tiksli priežastis nežinoma, bet arba nutraukė gydymą ir

išvyko į kitą savivaldybę gydytis arba asmuo mirė.

T. Bartkus tikslinosi, ar 10 Eur kompensuosime tik Šilalės rajono savivaldybės

gyventojams. 

I. Butvidienė atsakė, kad taip, tik mūsų rajono gyventojams.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl tiesiogiai stebimo trumpo

gydymo kurso paslaugų teikimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Paršežerio ežero maudyklos sveikatos

saugos reikalavimų užtikrinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuras (toliau –

Visuomenės sveikatos biuras) visada buvo atsakingas už tyrimus, o apie maudyklose esančio

vandens kokybę paskelbdavo viešai, tad, kas pasikeitė nuo to laiko, ar Visuomenės sveikatos

biuras nebeteko tos funkcijos ir dabar vėl tą funkciją pridedame. 

I. Butvidienė paaiškino, kad Visuomenės sveikatos biuras tai vykdė, bet kiekvienais

metais reikėdavo prašyti, kad užsiimtu šia veikla, nes niekur tai nebuvo reglamentuota, todėl ir

norima patvirtinti tvarką, kad ir Visuomenės sveikatos biurui būtų aišku ką turi daryti.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kaip su Šilalės miesto tvenkinio (maudymosi vietos)

vandens tyrimais.

T. Bartkus atsakė, kad per Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komitetą buvo

priimtas protokolinis sprendimas administracijai ieškoti galimybių ištirti maudymosi vietas, bent

vieną kartą per maudymosi sezoną. Painformavo, jog Šilalės miesto tvenkinio vanduo buvo

ištirtas prieš prasidedant vasaros sezonui, viskas buvo gerai. Prašė matant didelį užterštumą

informuoti aplinkosaugą.

L. Dargienė klausė, ar nemanote, jog jau dabar reikėtų imtis priemonių dėl maudymosi

vietų vandens tyrimų atlikimo.

T. Bartkus atsakė, kad pirmiausia turime surasti eilutę iš kurios tai darysime, biudžete

eilutės tyrimams nėra, tad ieškosime galimybių.

R. Norvilienė domėjosi dėl numatyto gelbėtojo etato Paršežerio ežero maudykloje, ką dėl

to galvojate (kiek anksčiau dėl to buvo priimtas tarybos sprendimas). Ar neketinate sugrįžti su

šiuo sprendimu.
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T. Bartkus atsakė, kad klausimas nesusijęs su pateiktu tarybos sprendimu.

R. Vaitiekus klausė, ar ne taryba turėtume surasti reikalingas lėšas kitoms maudymosi

vietų vandens kokybės tyrimams atlikti ir priimti sprendimą, kad ne vien Paršežerio ežero

maudyklos vandenį tirtų, bet ir kitų maudymosi vietų. 

T. Bartkus atsakė, kad tarybos nariai tvirtina biudžetą ir visada gali teikti pasiūlymus iš

kur surasti lėšų. Iš šios sveikatos programos nenumatyta daugiau lėšų tik maudyklų vandens

ištyrimui.

Papildė I. Butvidienė.

R. Toleikis tikslinosi, jeigu būtų pageidavimas tirti privatų tvenkinį kuris neregistruotas,

kaip tuomet.

I. Butvidienė atsakė, kad tyrimus atlieka tik registruotoms maudykloms, jų turime tik 1.

Privačių telkinių niekas nedraudžia tirti patiems, užsisakant paslaugą.

R. Toleikis tikslinosi, jog pagal kiekvieno norus nebus tiriama.

I. Butvidienė atsakė, kad ne, nes yra reikalavimai maudyklai.

Pasisakė R. Norvilienė ir siūlė vandens kokybę tirti ne tik prie Paršežerio ežero, bet

įsipareigoti, kad savivaldybė atliktų vandens kokybės tyrimus ir kitose populiariose maudymosi

vietose bei atkreiptų dėmesį į gelbėtojo poreikį Paršežerio ežero stovyklavietėje.

Pasisakė T. Bartkus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Jonutis, V. Jasevičius, L. Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Paršežerio ežero maudyklos sveikatos saugos reikalavimų užtikrinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo

Nr. T1-123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos rėmimo specialiosios programos

įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – sprendimo

projekto pavadinime ir sprendimo projekto 1 punkte prieš žodį „sveikatos“ įrašyti žodį

„visuomenės“ ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos rėmimo specialiosios programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Didžiausio leistino Šilalės rajono savivaldybės mero politinio

(asmeninio) pasitikėjimo valstybės tarnautojų pareigybių skaičiaus patvirtinimas. 

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl didžiausio leistino Šilalės rajono

savivaldybės mero politinio (asmeninio) pasitikėjimo valstybės tarnautojų pareigybių skaičiaus

patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

5. SVARSTYTA. Pavedimas derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir

dokumentacijos planus. 

Pranešėja Geda Kačinauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pavedimo derinti dokumentų ir

bylų apskaitos dokumentus ir dokumentacijos planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr.

T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Geda Kačinauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos nuostatų patvirtinimas.

Tarybos nariai Remigijus Jonutis, Raimundas Vaitiekus, Lineta Dargienė, Edmundas

Auškalnis, Artūras Dambrauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (R.

Vaitiekus, dėl viešų ir privačių interesų konflikto, nes jo sutuoktinė dirba šioje ugdymo įstaigoje,

R. Jonutis, dėl viešų ir privačių interesų konflikto, nes toje ugdymo įstaigoje mokosi jo vaikas, L.

Dargienė, dėl viešų ir privačių interesų konflikto, nes dirba šioje ugdymo įstaigoje, E. Auškalnis,

nes artimas žmogus dirba šioje ugdymo įstaigoje, A. Dambrauskas, šioje ugdymo įstaigoje

mokosi jo vaikai) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimams bendru sutarimu.

Pranešėja Vilija Vainorienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis, R. Vaitiekus, L. Dargienė, E. Auškalnis, A.

Dambrauskas.

8. SVARSTYTA. Šilalės švietimo pagalbos tarnybos nuostatų patvirtinimas.

Tarybos narė Erika Gargasė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

viešų ir privačių interesų konflikto, nes klausimas susijęs su jos darboviete) ir paliko posėdžių

salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Vilija Vainorienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės švietimo pagalbos

tarnybos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gargasė.

9. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo parapijos

projektui „Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo bažnyčios aktualizavimas jį pritaikant kultūrinėms ir

/ ar socialinėms reikmėms“.

Pranešėja Vilija Vainorienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl įsipareigojimo skirti lėšas

Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo parapijos projektui „Laukuvos Šv. Kryžiaus atradimo

bažnyčios aktualizavimas jį pritaikant kultūrinėms ir / ar socialinėms reikmėms“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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10. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką projektui „Švietimo pagalbos ir

koordinuotai teikiamų paslaugų užtikrinimas“. 

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl įvardintų partnerių, ar tai reiškia, kad projekte dalyvauti galės tik

šių įstaigų mokiniai, darbuotojai.

S. Paulikienė atsakė, kad taip.

R. Norvilienė domėjosi, gal yra galimybė įtraukti ir kitas švietimo įstaigas.

S. Paulikienė atsakė, kad negali atsakyti dėl projekto partnerių skaičiaus, pasitarime buvo

aptarti šie partneriai. Paaiškino, kad paraišką reikalinga pateikti iki liepos 31 d., paraiškos

terminas nebus pratęsiamas, todėl pranešėjos nuomone šios paraiškos koreguoti nebebus

galimybės.

R. Norvilienė klausė, ar vis dar iš šio projekto planuojama pirkti elektrinį autobusą.

S. Paulikienė atsakė, kad dabar kol kas yra kalbama tik apie pavėžėjimą, nes sensorinio

kambario išlaidos labai didelės. 

R. Norvilienė tikslinosi, ar priemonės pasikeitė per keletą dienų.

T. Bartkus paaiškino, kad norint gauti finansavimą yra taikomasi prie paraiškos sąlygų.

Projektas iš esmės yra minkštųjų veiklų finansavimui, jei pirktume autobusą reikėtų atsisakyti

sensorinio kambario, vis dėl to manome kad sensoriniai kambariai yra reikalingesni, todėl

atsisakome autobuso.

R. Toleikis išreiškė norą nusišalinti nuo klausimo svarstymo, kadangi kaip vieną iš

partnerių pranešėja įvardijo Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnaziją.

T. Bartkus informavo, kad nusišalinimai turėjo būti pareikšti prieš pradedant svarstyti

klausimą, dabar yra tik jūsų tarybos narių apsisprendimas ar balsuoti.

Iš posėdžių salės išėjo Rolandas Toleikis.

R. Gečienė domėjosi ar buvo kalbėta apie kitas mokyklas, ar ateityje bus apimtos visos

mokyklos.

S. Paulikienė atsakė, jog į plėtros planą bus įtraukti užsiėmimai sensorinėje erdvėje ir tai

apims visas mokyklas, bus kiti projektai ir juose bus galima dalyvauti bei laimėti.

Pasisakė A. Meiženis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

projektui „Švietimo pagalbos ir koordinuotai teikiamų paslaugų užtikrinimas“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Toleikis.

11. SVARSTYTA. Leidimas teikti projekto įgyvendinimo planą „Apsaugoto būsto

paslaugų plėtra Šilalės rajono savivaldybėje“. 

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė paaiškinti apsaugoto būsto sąvoką ir kokia būtų tikslinė auditorija

įgyvendinus projektą.

T. Bartkus atsakė, kad pagal projektą yra numatyta pirkti 3 apsaugotus būstus, ir

apsaugoto būsto sąvoka yra panaši į socialinio būsto sąvoka, skirtumas tas, jog  apsaugotame

būste gyvenančių asmenų atvyksta prižiūrėti ir tikslinė grupė yra su proto ir psichikos negalia

asmenys. 

R. Gečienė klausė, ar mes jau turime tokių asmenų.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Jonutis klausė, ar apsaugotus būstus planuojama pirkti daugiabučiuose ir, ar kaimynai

žinos apie tokius gyventojus.

T. Bartkus atsakė, kad taip, planuojama pirkti daugiabučiuose, visame rajone, nebūtinai

tik mieste. Tokie asmenys jau ir dabar gali ir gyvena mūsų kaimynystėse.
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R. Norvilienė klausė, ar reikės ir papildomų etatų tokių asmenų prižiūrėjimui ir, ar

projekto rėmuose yra numatyta tam finansuoti reikalingos lėšos.

T. Bartkus atsakė, kad tikėtina, jog etatų reikės, finansavimas nėra numatytas. Pagal LR

socialinės apsaugos ir darbo ministerijos politiką privalome turėti apsaugotus būstus, ir reikės

spręsti klausimą kas turėtų prižiūrėti tokius asmenis. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo teikti projekto

įgyvendinimo planą „Apsaugoto būsto paslaugų plėtra Šilalės rajono savivaldybėje“

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr.

8760/0006:51, dalies, esančios Šilalės mieste, Parko g. 2, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl aiškinamajame rašte įsivėlusios klaidos ir dėl termino

paskaičiavimo lentelės. 

R. Gečienė klausė, kokiai paskirčiai bus nuoma.

T. Bartkus atsakė, kad tai pačiai paskirčiai, skardų fabrikas toliau vykdys veiklą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl kitos paskirties valstybinės žemės

sklypo, kadastro Nr. 8760/0006:51, dalies, esančios Šilalės mieste, Parko g. 2, nuomos

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Viešojo transporto paslaugų prieinamumo

didinimas Tauragės regione".

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis, Raimundė Gečienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (E. Auškalnis, nes klausimas susijęs su jo darboviete, R. Gečienė,

dėl viešų ir privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kiek autobusų stovėjimo stotelių bus atnaujinta ir už kokią sumą.

J. Pryšmantė atsakė, kad bus atnaujintos 84 stoginės, suoleliai, kelio ženklai.

Papildė T. Bartkus, kad beveik 100 stoginių, suma apie 600 000 Eur (paramos 515 000

Eur plius savivaldybės prisidėjimas 15 proc.).

R. Norvilienė klausė, LR susisiekimo ministerija irgi turėjo programą atnaujinti rajonuose

stoteles, ar tebėra vykdomas tas projektas ir ar nesutaps su šiame projekte numatytų stotelių

atnaujinimu.

T. Bartkus atsakė, kad nesutaps, nes šio projekto partneris yra Via Lietuva, o nemažai

stotelių dabar ir priklauso Via Lietuvai. Galimai ministerija nebedarys šio projekto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projektui „Viešojo

transporto paslaugų prieinamumo didinimas Tauragės regione" (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis, R. Gečienė.

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. lapkričio 29 d.

sprendimo Nr. T1-245 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių ir gatvių sąrašo

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 1 punktą

išdėstyti taip „1. Pripažinti netekusiomis galios Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių ir gatvių
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sąrašo, patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. lapkričio 29 d. sprendimu Nr. T1-

245 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių ir gatvių sąrašo patvirtinimo“,

eilutes: 09-066 Bokšto g., 09-067 Ašučio g., 09-071 Jazminų g., 09-073 Jazminų g., 09-074 Tujų

g., 09-075 Tujų g., 09-076 Saulėtekio g., 09-077 Saulėtekio g., 09-078 Alyvų 1-oji g., 09-079

Alyvų 1-oji g., 09-080 Aronijų g., 09-081 Pušų g., 09-082 Bijūnų g.“ ir prašė pritarti.

L. Dargienė domėjosi dėl susidubliuojančių gatvių pavadinimų, klausė, kodėl vasario 15

d. tarybos sprendimu perimamo 09-074 kelio, kuris dabar užvadintas Tujų g., (taip yra ir

Specialiajame plane) tuomet perėmėme Slyvų o ne Tujų g.

J. Pryšmantė paaiškino, kad Specialusis planas buvo tvirtintas daug anksčiau, 2011 m., o

pagal jį 2018 m. buvo sudarytas vietinės reikšmės kelių ir gatvių sąrašas. Dabar iš šio sąrašo

pagal Specialųjį planą išbraukiame gatves, kurios patenka į šią sodininkų bendrijos teritoriją, o

prie sprendimo projekto nepridedame viso sąrašo, nes jį reikalinga iš esmės koreguoti.

L. Dargienė klausė, jeigu ne Specialiuoju planu tai kuom vadovaujantis yra perimami

gatvių pavadinimai. 

J. Pryšmantė atsakė, kad gatvių pavadinimai atsirado vėliau ir su Specialiuoju planu

nebuvo suderintos.

T. Bartkus papildė, jog plane vieni gatvių pavadinimai, o vėliau gatvės įregistruotos buvo

visai kitais pavadinimais. Papildė, jog šis sąrašas tvarkomas, iš esmės yra reikalinga pertvarkyti

visą bei nusimatyti kitų metų biudžete atnaujinti visų kelių Specialųjį planą.

R. Norvilienė tikslinosi dėl eigos, šiuo sprendimu iš savivaldybės vietinės reikšmės kelių

sąrašo išbraukiame 13 gatvių, vadinasi mes šių kelių nebeturime savo sąraše ir jos nebėra nei

sodų bendrijos sąraše.

T. Bartkus atsakė, kad taip, šios gatvės niekieno.

R. Norvilienė klausė, kas toliau.

T. Bartkus atsakė, kad šių gatvių mes atsisakome ir kitą tarybos posėdį iš dviejų tarybos

sprendimų išbrauksime šias gatves, išregistruosime. Jos bus niekieno. Bus laisvas valstybinis

žemės plotas, sodininkų bendrijos teritorijoje.

R. Norvilienė tikslinosi, ar šių gatvių nebeprižiūrės savivaldybė.

T. Bartkus atsakė, kad taip. Šį sprendimą sodininkų bendrija visuotiniame susirinkime

priėmė, žinojo ir sutiko, kad savivaldybė po šito ir kito sprendimo netvarkys ir neprižiūrės

išbraukiamų gatvių.

R. Norvilienė tikslinosi, ar tokiu atveju jie patys prisiima atsakomybę susitvarkyti ir

įsiregistruoti, kad tai sodininkų bendrijos gatvės.

T. Bartkus atsakė, kad taip. Tačiau neaišku ar pavyks įsiregistruoti.

R. Norvilienė klausė, ar jie suvokia, kas po šio sprendimo bus ir, ar buvote susitikę su tų

gatvių gyventojais. 

T. Bartkus atsakė, kad taip, ne su visų gatvių gyventojais buvau susitikęs, vyko sodininkų

bendrijos visuotinis susirinkimas, sodininkų bendrijai priklauso virš šimto narių, dalyvavo apie

70. Dėl šių gatvių grąžinimo vyko balsavimas, iš jų 3 pasisakė prieš, virš 60 buvo už.

R. Jonutis klausė, ar sodininkų bendrija turi įregistravusi savo teritoriją, žemės sklypą.

T. Bartkus atsakė, kad ne, neturi.

R. Jonutis klausė, ar sodininkų bendrijos gyventojai, nariai žino tą dalyką, kad nieko

negalės daryti su keliais kol nesusitvarkys teisiškai.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra ne apie tai, susirinkimo metu buvo bandyta pasakyti, kad

jiems greičiausiai nepavyks įsiregistruoti šių kelių, tačiau tai yra jų atsakomybė.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus, D. Bergelis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2018 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-245 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės

reikšmės kelių ir gatvių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 7.
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15. SVARSTYTA. Budinčio ir nuolatinio globotojo, globėjo (rūpintojo) ir globos centro

veiklos organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – tvarkos

aprašo 14 punktą, po žodžių „vyresnis nei 10 metų;“ pakeisti ir įrašyti „kartu su juo yra

nepilnametis tėvas (motina); kartu su juo yra 2 ir daugiau jo broliai (seserys)“, 18 punkte vietoje

„15.3. papunktyje“ įrašyti „15 punkte“ bei 23.2.2. papunktį išdėstyti taip „jeigu nuolatinis

globotojas prižiūri daugiau kaip vieną vaiką, atlygis jam didinamas už kiekvieną vaiką ne mažiau

kaip 0,75 MMA dydžio per mėnesį“ ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, ar pakito skiriama pinigų suma.

R. Kibelienė atsakė, kad vieno vaiko išlaikymas – 2872 Eur per mėnesį, o už vieną vaiką

globotojo atlygis 1848 Eur mėnesiui, už kiekvieną kitą vaiką 693 Eur per mėnesį.

R. Gečienė klausė, kiek iki šiol buvo tokių vaikų globojamų, ar buvo globojami šeimose.

R. Kibelienė paaiškino, kad svarbu nemaišyti su globa kai globoja artimieji, čia yra visai

kas kita, ir nuolatinio globotojo sąvoka atsiranda tik nuo liepos 1 d., bus nauja vaikų priežiūra.

Nuolatiniai globotojai galės pasiimti iš įstaigų ir atlikti nuolatinę priežiūrą, projekto tikslas, kad

kuo daugiau vaikų patektų ir augtų šeimos aplinkoje.

Pasisakė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Budinčio ir nuolatinio globotojo,

globėjo (rūpintojo) ir globos centro veiklos organizavimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos

aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB

,,Šilalės autobusų parkas“ įstatinio kapitalo didinimas.

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis, Raimundė Gečienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (E. Auškalnis, nes klausimas susijęs su jo darboviete, R. Gečienė dėl

galimų viešų ir privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimams bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar planuojama įsigyti už 110 000 Eur elektrinį autobusą ar paprastą.

T. Bartkus atsakė, kad planuojama dyzelinį, naują, tokia suma tik prisidedame, autobuso

kaina bus didesnė.

R. Norvilienė tikslinosi dėl numatytų įkrovimo stotelių įrengimo bei dėl savivaldybės

puslapyje paskelbtų 10 laisvų darbo vietų Šilalės autobusų parke. Klausė, ar tiesa kad autobusų

parke trūksta 10 darbuotojų ir, ar įsigijus naują autobusą bus kam jį vairuoti.

T. Bartkus atsakė, kad bus kam vairuoti, informacijos dėl trūkstamų vairuotojų kol kas

neturime.

V. Jucius klausė, iš kur bus paimti 200 000 Eur, nes biudžete tokia pinigų suma nebuvo

numatyta. 

T. Bartkus atsakė, kad autobuso įsigijimui 110 000 Eur šiemet nereikės, tai bus kitų metų

biudžeto apmokėjimas, dabar reikalingas sprendimas, kad galėtų pirkti. O įkrovimo stotelėms

69 000 Eur jau buvo suplanuoti biudžete, šiuometiniam biudžete yra trūkumas apie 20 000 Eur

(galios atvedimui), kita dalis iš kitų metų biudžeto. 

R. Vaitiekus klausė, ar jau yra sprendimas dėl autobuso dydžio, vietų, kurį planuojama

pirkti. 

T. Bartkus atsakė, kad bus diskutuojama su autobusų parku, bet tikėtina jog 30-50 vietų.

R. Norvilienė klausė, ar yra paskaičiuotas atsiperkamumas, kiek tikėtina būtų privačių

užsakymų, kad bendrovė kartu gautų ir pelną. 

T. Bartkus atsakė, kad atsiperkamumas priklauso nuo konkurencingumo, kokiomis

kainomis ir kokia transporto priemone bus vežama, visa tai priklauso nuo daug dedamųjų, visgi

tikimės, kad atsipirks.
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R. Jonutis tikslinosi, ar įkrovimo stotelės įrengimui yra pinigų trūkumas ir neužtenka

skiriamos sumos.

T. Bartkus patikslino, kad trūkumas yra tik galios mokesčiui apmokėti. 

R. Jonutis domėjosi, o ar pačiam autobusui trūks lėšų.

T. Bartkus atsakė, kad pačiam autobusui skirtos sumos reikės tik kitais metais, paaiškino,

kad autobuso kaina nesikeis, nes pirkimai bus atlikti artimiausiu metu, o apmokėti reikės tik kai

pristatys autobusą. 

R. Jonutis klausė, bet ar tos sumos užteks.

T. Bartkus atsakė, kad pirkimai parodys. Taip pat svarbu nepamiršti kad kalbame tik apie

dalį lėšų, kitą dalį autobusų parkas išsimokės lizingu per 5 metus. 

R. Jonutis klausė, o ar finansiniai rodikliai leis jiems tai padaryti.

T. Bartkus atsakė, jog leis. Autobusų parkas tai yra įsivertinęs.

L. Dargienė klausė, kokia yra įmonės finansinė situacija bei kokia situacija su pelnu.

R. Kibelienė atsakė, kad autobusų parkas šią savaitę turi pateikti finansinius rodiklius.

L. Dargienė tikslinosi kokie yra pirmo ketvirčio rodikliai.

T. Bart

kus atsakė, kad rodikliai yra panašūs kaip ir praeitais metais.

L. Dargienė klausė, koks yra įmonės prisidėjimas, ar jis yra įmanomas.

T. Bartkus atsakė, kad įmonė tai įsivertino. Prisidėjimas priklausys nuo autobuso dydžio

ir už kokią kainą nupirks. 

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus.

D. Bergelis klausė, iš kur bus numatytos lėšos.

T. Bartkus atsakė, kad iš kitų metų biudžeto.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

finansinio turto investavimo ir UAB ,,Šilalės autobusų parkas“ įstatinio kapitalo didinimo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis, R. Gečienė.

17. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto pirkimas savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė įvardinti kurią vietą apima žemės plotas.

R. Kibelienė atsakė, kad 6 arai apie namą.

Patikslino T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ką planuojate ten daryti.

T. Bartkus atsakė, kad turėtų atsirasti erdvė laisvalaikiui.

Pasisakė R. Norvilienė.

L. Dargienė klausė, ar gyventojai galės teikti pasiūlymus ir daryti įtaką būtent šiam

sklypui.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas kalbama tik apie idėjos pristatymą, tačiau pagal teisės

aktus, kai bus techninio projekto rengimo stadija visuomenė galės teikti pasiūlymus.

L. Dargienė klausė, o ar prie idėjos gali prisidėti.

T. Bartkus atsakė, kad gali.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl nekilnojamojo turto pirkimo

savivaldybės nuosavybėn (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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18. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai. 

Pranešėja Reimunda Kibeleinė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24,  PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m.

rugpjūčio 29 d., komitetų posėdžiai rugpjūčio 26 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė





ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

19-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2024 m. liepos 25 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ

6. AKVILĖ GARGASAITĖ

7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS

9. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

10. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

11. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

12. VALDEMARAS JASEVIČIUS

13. REMIGIJUS JONUTIS

14. VYTAUTAS JUCIUS

15. ALGIRDAS MEIŽENIS

16. VIDA MIKNIENĖ

17. GINTAS NAVARDAUSKAS

18. RIMA NORVILIENĖ

19. RIMANTAS RIMKUS

20. VIKTORAS STANCELIS

21. ROLANDAS TOLEIKIS

22. RIMAS VAIČIKAUSKAS

23. RAIMUNDAS VAITIEKUS

24. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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